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Lubartów

W odpowiedzi na zapytanie Pana Radnego z dnia 25 lipca 2017 r. zgłoszonej na XXVII
Sesji Rady Miasta Lubartów, w sprawie ilości nie oświetlonych ulic na terenie naszego Miasta
informuję, że w Lubartowie mamy jeszcze do oświetlenia 17 dróg publicznych i 6 dróg
oświetlonych tylko na pewnym odcinku.


